
 

 

 

Zápisnica č. 3/2023 

zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí, zdravotníctva a školstva  

pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Vajnory, 
konaného na Miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Vajnory 

dňa 15. júna 2023 

 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Návrh záverečného účtu MČ za rok 2022 ( viď príloha) 

3. Informácia o počtoch zapísaných detí do MŠ+ počty detí do 1. ročníka 

4. Jednorazové finančné príspevky 

5. Pripravovaný jesenný zájazd pre seniorov 

6. Rôzne 

 

Prítomní: Soňa Molnárová, Jana Besedová, Andrea Vajdová, Mária Horváthová, 

Iveta Izakovičová, Marcela Virágová, Martina Reháková, Tibor Kráľ, 

Jana Grebečiová 

Neprítomní:        

 

Ospravedlnení: Ján Krištofič 

 

Hosť:                   Kamil Homoľa 

 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie zahájila Ing. Soňa Molnárová a oboznámila členov komisie s programom 

zasadnutia.   

 

2. Návrh záverečného účtu MČ za rok 2022 

Predsedníčka komisie informovala o návrhu záverečného účtu MČ za rok 2022. Členovia 

komisie mali možnosť preštudovať si ho v predstihu a nemali k nemu žiadne námietky.  

 

 

Uznesenie č. 1/2023: Komisia sociálnych vecí, zdravotníctva a školstva odporúča   

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Návrh záverečného účtu MČ za rok 2022. 

 

3. Informácia o počtoch zapísaných detí do MŠ  počty detí do 1. ročníka ZŠ 

P. Kráľ informoval členov komisie o počtoch detí zapísaných do 1. ročníka ZŠ Kataríny 

Brúderovej. Aktuálne je 62 detí prijatých. 



P. Vajdová prijíma do MŠ Koniarkova 62 detí z 85 žiadostí. 18 detí nie je z Vajnor, avšak 

prijímajú sa z dôvodu, aby bola naplnená kapacita na elokovanom pracovisku. Všetky 

vajnorské deti, ktoré dovŕšia vek 3 roky k septembru 2023 sú prijaté. 

P. Izakovičová informovala, že ZŠ s MŠ sv. Jána Pavla II. prijíma 24 detí do 1. ročníka ZŠ. 

 

4. Jednorazové finančné príspevky 

Tajomníčka komisie informovala o troch žiadostiach o jednorazové finančné príspevky od 

posledného zasadnutia komisie.  

      

5. Pripravovaný jesenný zájazd seniorov 

Predsedníčka komisie informovala o plánovanom zájazde pre všetkých vajnorských seniorov 

v októbri do Komárna. Nakoľko Jednota dôchodcov mala plánovaný výlet do Rakúska, tento 

výlet sa 15.06. uskutočnil s využitím dotácie poskytnutej MČ. 

 

6. Rôzne: 

 

a) Seniordom 

Predsedníčka komisie informovala o začiatku výstavby seniordomu vo Vajnoroch, ktorá 

by mala byť spustená od júla. 

 

 

b) Benefity pre učiteľov 

P. Besedová požiadala členov komisie, aby skúsili navrhnúť do najbližšieho termínu 

konania komisie, aké benefity by sa dali poskytnúť pre pedagógov, aby boli motivovaní 

k nástupu do zamestnania na ZŠ ako aj do MŠ ( napr.  poskytnutie náborového príspevku 

vo výške 300-500Eur ). Taktiež bol návrh, keby sa podarilo nastaviť systém 

odmeňovania/ benefitov už zamestnaných pedagógov.  

 

 

c) VZN hl. mesta BA o nájomných bytoch 

 

P. prednosta informoval o VZN hl. mesta Ba o nájomných bytoch – navrhol žiadať od mesta 

vyčlenenie bytov pre pedagógov.   

 

 

 

 

Ing. Soňa Molnárová  

predsedníčka komisie 

 

 

Zapísala: Michaela Královičová, tajomníčka komisie 

Bratislava, dňa 19. 06. 2023 

 


